
Acta reunió AFA Pau Casals Horta 

Assistents: Carlos (junta), Helena Quintanilla, Judith (mare I3), Mayte (mare 3r o 
4t?), Elena (mare I4), Jordi (junta), Elena (junta). 

 

Es tracten els següents punts: 

- Casal estiu: El Casal es proposa per a sis setmanes, però no hi ha infants 
suficients per la sisena setmana, així que el casal d’estiu es farà del dia 23 
de juny al 25 de juliol (5 setmanes) 
Referent a la Comissió de Casal, la Elena Quintanilla informa que deixa la 
comissió. 

- Valoració Telfy: no es veu recorregut, les famílies no el fan servir. S’aposta 
per fer la comunicació de manera fàcil a través dels grups de Whats amb el 
que totes les famílies ja estan familiaritzades. El Carlos comenta el preu 
mensual. Cal donar-ho de baixa. 

- En relació a les festes: per evitar el pagament amb bizums a un particular, 
es proposen dues alternatives a estudiar: d’una banda comprar un datàfon 
(cal mirar preu, cost mensual...) i d’altra banda un telèfon de prepagament i 
allà realitzar els bizums. Cal valorar aquestes dues opcions. 
També es valora positivament les tres festes que s’han fet al llarg del curs i 
es dona molt de valor a la festa de final de curs on intervenen de manera 
indirecta els comerços del barri. 
Es troba a faltar una festa de disfresses, carnestoltes. Això cal fer-ho arribar 
al a comissió de festes perquè ho tinguin present. Però en general, es 
comenta que menys és més. 
Respecte a la festa de fi de curs d’enguany, es posarà una paradeta la 
setmana vinent per la venta de tiquets. Surten a més propostes de models 
de festa del tipus gimcanes, dinars coŀlaboratius... tot pensant en facilitar 
l’organització. 

- Es parla del canvi d’empresa per extraescolars. Es comenta que la nova 
empresa és Tectum, que s’ha escollit aquesta empresa per diferents motius 
com professionalitat, coneixement de la feina, monitoratge de qualitat, 
varietat d’activitats... i que el preu pujarà comparat amb els preus d’Aula 2. 
Tothom entén l’augment de preu i tothom mostra satisfacció amb la 
proposta de Tectum. Es comenta també que al setembre Tectum farà una 
trobada amb les famílies per mirar quines són les activitats que s’oferiran i 
acabar de tancar.  

- Acollida: es comenta que l’acollida la portarà La Forquilla. 

 



- Comptes: el Carlos explica que hi ha 1063 € en caixa + 5000 euros al banc. 
Ens comenta que a la festa de primavera (barbacoa) es guanya un total de 
667 euros i que comparant amb altres festes, la recaudació ha estat 
superior.  

- Es comenta que de cara al curs vinent, la proposta que es fa des de la junta 
de l’AFA és concentrar energies en comissions que creiem que són 
imprescindibles degut a la funció que tenen: per un costat la comissió de 
casa d’estiu i extraescolars ja que és un servei important per als infants de 
l’escolar; i d’altra banda la comissió de festes perquè suposa trobada, fer 
família i compartir. Les famílies presents validen la proposta.  
Es comenta la dificultat per atraure socis, es plantegen propostes 
diferents, cap definitiva però es reivindica sobretot un espai més estratègic 
a les portes obertes i fins i tot a la reunió que fan al juny amb les noves 
famílies que el curs vinent faran I3, segons explica l’Helena Quintanilla. 
(Marxen els socis per dalt i no arriben per cursos inferiors) 

- Referent a les formacions realitzades, es plantegen diferents motius pels 
quals no hagin funcionat, no hagi vingut participants a les formacions: 
manca d’interès, horaris... S’entra en debat respecte als horaris i es proposa 
fer les formacions a les 16.30 per tal que les famílies no es refredin i evitar 
que els nens i nenes surtin de l’escola. També es comenta que es podria fer 
una prospecció a les famílies per conèixer els interessos que tenen i apuntar 
en això.  
Cal traspassar aquests suggeriments a la comissió de formació. 

- Referent a la colla de gegants es proposa fer una crida a famílies que vulguin 
coŀlaborar a través del grup de wahts de coŀlaboradors i per delegades. Hi ha 
la proposta de les festes majors d’Horta. S’intentarà anar. 

 

 

Sense més, s’aixeca la sessió. 

Barcelona, 4 de juny de 2025 

 

 


